
Beste,

De jacht op de haas en het konijn verbieden heeft geen enkele zin, ikzelf ben jager en zie juist de 
hazen populatie momenteel sterk stijgen, dit bekijk ik met mijn warmte beeld camera. Natuurlijk is er 
een tijd geweest van minder hazen in mijn jachtveld op dat moment bejaag ik de haas niet, en houdt 
ik mij meer bezig met de kraaienbestrijding die kort gezegd de jonge hazen opvreten. Ook de buizerd 
populatie groeit sterk die evenals de kraai de jongen haasjes opeten. Doordat er nu meer 
groenstroken en akkerranden zijn maakt de haas weer meer kans op overleven en zal de populatie 
stijgen. Groenoord(john Deere dealer) is bezig met een warmtebeeldcamera op de maaimachines 
ook dit kan een doorslag wezen voor de hazen populatie. Ik hoop dat u dit onderwerp goed 
doorneemt en ook inziet dat het niet de jager is waar dit mogelijke probleem weg komt wat 
gebaseerd is op verkeerde getallen.

Met vriendelijke groet,


